

《单词百科:information-based是什么意思?information-based怎么发音?information-based的解释和用法》

英语单词information-based是什么意思?information-based怎么读?information-based怎么发音?简答网为您整理了information-based的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



information-based怎么读

information-based的读音:[inf 'me nb'e st]

information-based的意思

1、adj.以信息为基础的;

information-based的相关词组

1、Activity Based Costing [计]基于活动的成本核算;

- 2、accounting information system 会计信息系统，记帐信息系统；
- 3、be based upon 基于；
- 4、be based on 以为基础；
- 5、basic information 基本信息，基本资料；
- 6、based on... 建立在...基础上；
- 7、based on 基于；以.....为基础
- 8、based in 总部在
- 9、computer based training [计]计算机辅助培训；
- 10、competency based pay 技能工资；
- 11、competence based interview 基于能力的面试；
- 12、Routing Information Protocol 路由[选择]信息协议；
- 13、Management Information Base-II 管理信息库-II
- 14、Structure of Management Information 管理信息的结构
- 15、for your information [计]供参考[FYI]；
- 16、false information 虚假信息
- 17、human resource information system 人力资源信息系统；
- 18、HR information system 人力资源信息系统；
- 19、job analysis information 工作分析信息；
- 20、help information 帮助信息；

information-based的双语例句

- 1、All this indicate that people give regard to cash flow information based on cash basis again.

这标志着人们又重新重视基于现金制的现金流量信息.

2、Dyeing & weaving enterprises belong to labour-intensive enterprises, and their information-based level is relatively low.

色织企业属劳动密集型企业,信息化水平比较低.

3、E-business and other advanced trade modes should be popularised to push ahead information based construction.

加快信息化建设,广泛推行电子商务等贸易方式.

4、The controller is for computing directional control information based on the relayed positional information points.

控制器用于根据传递的位置信息点,计算方向控制信息.

5、We need to intensify our work to make the financial industry information-based.

加快信息化建设.

6、The information-based war brings forth newer and higher requirements for national economy mobilization and mobilization informationization.

信息化战争对国民经济动员和动员信息化建设均提出了更新更高的要求.

7、This paper proposed a mutual information based method for generating video abstraction.

摘要提出了一种基于交互信息量的视频摘要生成方法.

8、Machine reading-drawings is an important technique that aims for improving automatization and information-based of construction industry.

计算机读图是旨在提高建筑业的自动化、信息化程度的一种重要技术.

9、It appears that information based economies are volatile.

看来这些信息为基础的经济的不稳定.

10、The international trade method of the information-based ages.

信息化时代的国际贸易方式.

11、 Information-based project supervision charges and waits with the information-based project claim.

信息化工程监理收费与信息化工程索赔等.

12、 Analysed the information-based development trend of trade management of the building finally.

最后分析了建筑行业管理的信息化发展趋势.

13、 To the human body this accelerating evolution towards an information-based system looks like biological atrophy.

对人体来说,这种朝向基于信息系统的加速演化,似乎对应着生物界的萎缩退却.

14、 Finally, the paper description of the patrol information based on template.

并分析了组成巡检系统的各个模块,建立了巡检空间对象模块构造图.

15、 Chapter five analyses the key technology-problem of information-based construction of our building industry.

第五章分析了我国建筑业信息化建设需要解决的关键技术问题.

以上是简答网为您整理的information-based怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助的帮助。查看更多关于information-based的用法、information-based的释义、information-based的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/information-based>